

Student Name:

Homework for Reception Advanced (RCA) Level

Date due: 20/10/2024

الواجب البيتي للمستوى التمهيدي المتقدم
تاريخ التسليم: 2024/10/20

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة الآيات (1 – 5) من سورة الفلق على الصفحة 10 في كتاب التربية الإسلامية-KG للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ.
- مراجعة الحديث رقم (2) (خَيْرُكُمْ مَنْ تَعَلَّمَ الْقُرْآنَ وَعَلَّمَهُ) على الصفحة 26 في كتاب التربية الإسلامية-KG للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ.
- مراجعة موضوع (زيارة المريض) على الصفحة 81 في كتاب التربية الإسلامية-KG لترسيخ الفهم والإستيعاب.

- Revise Verses (1-5) from **Surat Al-Falaq** on P.10 in the Islamic Education Book-KG to recite in the classroom to verify memorisation.
- Revise Hadeeth No (2) “**The best among you are those who have learned the Qur’an and taught it to others.**” on P.26 in the Islamic Education Book- KG to recite in the classroom to verify memorisation.
- Revise the subject of (**Visiting The Ill**) on P.81 in the Islamic Education Book-KG to consolidate understanding.

• Answer the following questions:

• الإجابة على الأسئلة التالية:

1- ما هي فوائد قراءة سورة الفلق ؟

1- What are the benefits of reading Surat Al-Falaq ?

.....
.....

2- لماذا نهتم بتعليم القرآن الكريم ؟

2- Why do we care about teaching the Holy Quran ?

.....
.....

3- ماذا نقول للمريض عند زيارته ؟

3- What do we say to the patient when we visit them ?

.....
.....

نشاط عملي: تذكروا موضوع (زيارة المريض) ثم لونوا الصورة أدناه.

Activity: Memorise the subject of (**Visiting The Ill**) then colour the picture below.

